

Ferraille et plomb de rebut

	Fonte La tonne	Fer forgé La tonne	Piomb Le 100 lbs
Sessenwein Bros.	\$12.00	\$11.60	\$2.60

Résolu: D'accorder le contrat à Sessenwein Bros., aux prix ci-dessus mentionnés.

Cuivre fondu

	Cuivre jaune La livre	Bronze La livre
Rubenstein Bros.	15½c	20c
W. R. Cuthbert & Co.	15¼c	19c
The Garth Co.	15¼c	19c

Résolu: De ne pas accorder maintenant le contrat pour le cuivre fondu.

Fonte spéciale

	La tonne
The Garth Co.	\$62.00
Camden Iron Works	62.00
P. Amessee	60.00

Résolu: D'accorder le contrat à M. P. Amessee, sa soumission étant la plus basse.

Tuyaux en fonte

	La tonne
Camden Iron Works 12" à 6"	\$35.10
do 4"	36.10

F. O. B. cars, Montreal.

Montreal Pipe Foundry Co. 12" à 6" 32.50

Résolu: D'accorder le contrat à la Montreal Pipe Foundry Co., sa soumission étant la plus basse.

*Bois de charpente**Items des devis*

J. T. Scanlan — No. 1, \$17; No. 2, \$19; No. 3, \$19; No. 4, \$40; No. 5, \$25; No. 6, \$22; No. 7, \$22; No. 8, \$25; No. 9, \$40; No. 10, \$20; No. 11, \$30; No. 12, \$36; No. 13, \$26; No. 14, \$35; No. 15, \$35; No. 16, 12c; No. 17, 26c.

Résolu: D'accorder le contrat à M. J. T. Scanlan aux prix ci-dessus.

(M. l'échevin Sauvageau dissident).

—M. l'échevin Leclair se présente devant la Commission et demande qu'action soit prise, afin de se pourvoir d'une boutique convenable dans le quartier St-Jean-Baptiste, la bâtisse actuelle étant dans un état délabré.

Résolu: Sur proposition de M. l'échevin Sauvageau:

Qu'une sous-commission composée de MM. les échevins Bumbray et Lemay et du surintendant, soit nommée pour s'occuper de cette question et faire rapport à la Commission.

—Lu un rapport du surintendant, recommandant le posage de 600 pieds de maîtres tuyaux par la Montreal Water Power Co., dans la rue Amherst, au sud de la rue Beaubien.

Résolu: De renvoyer ce rapport à la Commission des Finances.

—*Résolu*: De faire rapport au Conseil pour avoir la permission d'opérer le virement de la somme de \$200 de la voie des tuyaux et l'appliquer aux contingents.

—Lue une lettre de M. J. A. Barton, secrétaire de l'Hôpital Alexandra, demandant que le maître tuyau soit posé dans la rue Charron, avant que la rue soit nivelée par le département de la Voirie.

Le surintendant informe la Commission que cette rue n'a pas encore été acceptée par la Ville.

Déposée sur le bureau.

—Lue une lettre de M. Godf. Clavel, demandant d'être réinstallé dans le département.

Résolu: De rembourser les personnes suivantes de leurs dépôts faits en rapport avec leurs soumissions pour le charbon, les tuyaux, etc.:

J. C. Macdiarmid	\$115.00
Joseph Elie	97.50
L. Cohen & Son	150.00
National Coal and Wood Co.	150.00
Tancrède Trudel	150.00
Lackawana Coal Co.	100.00
Ernest Lemire	139.00
R. D. Wood & Co.	500.00
L. Cohen & Son	200.00

Adjournement.

FRANK DOWD.
Secrétaire.

Scrap Iron and Lead.

	Cast Iron. Per ton.	Wrought Iron. Per ton.	Lead. Per 100.
Sessenwin Bros.	\$12.00	\$11.60	\$2.60

Resolved: To award the contract to Sessenwin Bros., at the above prices.

Brass Casting.

	Yellow Brass. Per lb.	Bronze. Per lb.
Rubenstein Bros.	15½c	20c
W. R. Cuthbert & Co.	15¼c	19c
The Garth Co.	15¼c	19c

Resolved: Not to award the contract for brass castings at present

Special Casting.

	Per ton.
The Garth Co.	\$62.00
Camden Iron Works	62.00
P. Amessee	60.00

Resolved: To award the contract to P. Amessee, his tender being the lowest.

Cast Iron Pipes.

	Per ton.
Camden Iron Works 12" to 6"	\$35.10
do 4"	36.10

F. O. B. cars, Montreal.

Montreal Pipe Foundry Co. 12" to 6" 32.50

Resolved: To award the contract to the Montreal Pipe Foundry Co. their tender being the lowest.

*Lumber**Items of Specification.*

J. T. Scanlan — No. 1, \$17; No. 2, \$19; No. 3, \$19; No. 4, \$40; No. 5, \$25; No. 6, \$22; No. 7, \$22; No. 8, \$25; No. 9, \$40; No. 10, \$20; No. 11, \$30; No. 12, \$36; No. 13, \$26; No. 14, \$35; No. 15, \$35; No. 16, 12c; No. 17, 26c.

Resolved: To award the contract to J. T. Scanlan, at the above prices.

(Ald. Sauvageau dissenting).

—Ald. Leclair appeared before the Committee and asked that some action be taken in regard to providing a proper shop in St. Jean-Baptiste Ward, as the present building is in a tumble-down state.

Resolved: On motion of Ald. Sauvageau:

That a sub-committee composed of Ald. Bumbray and Lemay and the Superintendent be appointed to look into the matter and report to the Committee.

—Read a report from the Superintendent, recommending the laying of 600 feet of main pipe by the Montreal Water Power Co., in Amherst street, south of Beaubien street.

Resolved: To refer the report to the Finance Committee

—*Resolved*: To report to Council for permission to vary \$200.00 from Pipe Track, and apply same to Contingence.

—Read a letter from Mr. J. A. Barton, secretary of Alexandra Hospital, asking that the main pipe be laid in Charron street before the street is graded by the Road Department.

The Superintendent informed the Committee that the street has not yet been taken over by the City.

Laid on the table.

—Read a letter from Mr. Godf. Clavel, asking to be reinstated in the department.

Laid on the table.

Resolved: To refund the following parties their deposits made in connection with their tenders for coal pipes, etc.:

J. C. Macdiarmid	\$115.00
Joseph Elie	97.50
L. Cohen & Son	150.00
National Coal and Wood Co.	150.00
Tancrède Trudel	150.00
Lackawana Coal Co.	100.00
Ernest Lemire	139.00
R. D. Wood & Co.	500.00
L. Cohen & Son	200.00

Adjourned.

FRANK DOWD,
Secretary.